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欧式电动环链葫芦销售手册

河南巨智飞科搬运设备有限公司是中国领先的电动葫芦和起重机配套件制造商，我

们的产品基于国际先进的产品设计理念和制造技术，拥有完善的工艺流程和严谨的

质量管理体系，致力于为用户提供质量可靠、性能良好的、低采购和维护成本的产

品。

公司产品主要包括500kg~80t电动钢丝绳葫芦、500kg~20t 环链葫芦、防爆电动

葫芦、5t~800t卷扬小车、定制化起升机构、端梁、驱动、电控系统以及其他起重

机部件，广泛应用于机械制造业、汽车工业、交通物流、能源、冶金、船舶等领

域，可以满足客户对各种工况的要求，为客户提供优秀的定制化解决方案公司以“提

供让客户满意的葫芦、部件和服务"为使命，致力于为起重机制造商和合作伙伴提供

长期的支持、创造更高的价值。

GREATHOlST is a leading manufacturer of electric hoists and crane parts in China.Our

products are based on international advanced technology and manufacturing

technologies, with a complete process and rigorous quality management system, we are

committed to providing users products with reliable quality, good performance,low

procurement and maintenance cost.

Our products mainly include 500kg~80t electric hoist, 500kg~20t chain hoist, explosion-proof 

electric hoist 5t~800t winch trolley, customized lifting mechanism, end carriage, crane gear-

motor electricalcontrol system and other crane parts, are widely used in machinery

manufacturing, automotive industry, transportation and logistics, energy, metallurgy,

shipyard and other fields, which can meet customers' requirements for various working

conditions and provide customers with excellent customized solutions.

With the mission of "Provide client Satisfying Hoist, Parts and Service", we are committed

to providing long-term support and creating higher value for crane manufacturers and

partners.
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GHC型欧式电动环链葫芦动作灵活，定位精准。主起升速度

快速有效，低速起升确保载荷平稳，精确定位。

GHC european electric chain hoist with flexible action,positioning accuracy.

Lord stood upquickly and efficiently speed,low speed hoisting load

smoothly,accurate positioning,

在实际工作中，GHC工作级别要比普通的2m工作级别多出20%，

这意味着能够延长使用寿命，减少大修次数，这也是 GHC 型欧

式电动环链葫芦所独有的特征。

In practical terms, GHC european electric chain service life is extended by

approx.20%in comparison with the conventional 2m classification for

chain hoists FEM rating .This results in significantly prolonged time

between service intervals and general overhauls. This extra operating

life is only offered by GHC european electric chain.

GHC型欧式电动环链葫芦的所有主要驱动部件如齿轮箱，制动器和离合器等

均采用特殊工艺制造，坚固耐用。GHC型系列制动器5年免维护。GHC起重

的产品出众的质量令其即使在繁忙工作下依然有很长的工作寿命。

GHC european electric chain hoist,all main drive components,such as gear box,brake and

clutch made by a special process,and durable,GHCseries brake have 5 years free

maintenance, GHC hoist still has a long working life with high quality even in busy work.

由于GHC型欧式电动环链葫芦良好的服务设计，少量必要的维护工作能够迅速

简单地完成。

Because GHC european electric chain is designed by excelent service idea and

necessary maintenance work.can quickly & simply finished works.

GHC型欧式电动环链葫芦的链轮设计紧凑、即插即用，更换快速方便，并且无

需拆卸电机或齿轮箱部件。维护工作所造成的长时间停机已经成为过去。

The chain drivce of GHC european electric chain is designed as a compact unit which is

slid into place and can be replaced in a minimum of time without the need to

disassemble motor or gearbox parts.Long downtimes as a result of maintenance

work are now a thing of the past.
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GHC型欧式电动环链葫芦通过相关权威认证葫芦电机、环链电动葫芦以及行走电机装置的防护等级

为IP55，手电门防护等级为IP65外壳，可以防潮防尘。

GHC european electric chain hoist has been ceriied by the relevant national authorit Protection class of hoist motor, electric chain

hoist and traveling motor device are all lP55,push button control is with excellent moistureproof dustproof, lP65.

齿轮箱——免维护，工作级别为M6，GHC型欧式电动环链葫芦满载

运行的时间长达1900小时，此为SHPZ的标准额定使用时间，这意味

着在实际应用中 GHC 要多出约20%的工作寿命。齿轮箱的斜齿轮传

动降低工作噪音，运行更稳定。

Gearbox——Maintenance-free.working-level for M6.

GHC european electric chain with a rated service life of 1990 full load hours.

In practical terms.this means the service life is extended by approx.

20%the helical gearling inside the gearbox also reduces operating

noise and provide smooth operation.

摩擦离合器——免维护。摩擦离合器集成在制动器的后端，能有效

起到过载保护作用。内部具有速度检测器，非正常情况下可有效保

障葫芦链条绝不会下滑。

Slip clutch——Maintenance-free.Integrated begind the brake in the

power drive.it provides reliable protection against overload.Integrated

slip clutch monitoring prevents premanent demage to the slip clutch.
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GHC系列欧式电动环链葫芦可方便的安装到

KBK标准组件的轨道上。

GHC european electric chain hoist can be installed to the

KBK orbit of standard components
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GHC0.125-01M

GHC0.125-01M

GHC0.25-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-02M

GHC01-01M

GHC01-02M

GHC02-02M

GHC0.125-01M

GHC0.125-01M

GHC0.25-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-02M

GHC01-01M

GHC01-01M

GHC01-02M

GHC02-02M

GHC02-02M

型号

Model

Model

载重量

Capacity

（KG）

起升速度

Hoisting speed

( m/min）

电机功率

Motor power

( Kw）

电机转速

Motor rorate

( r/min )

工作电压

Working voltage

(V)

控制电压

Control voltage

（V）

工作级别

Duty class

( FEM/ISO）

A

C
C1



GHC系列欧式电动环链葫芦可方便的安装到

KBK标准组件的轨道上。

GHC european electric chain hoist can be installed to the

KBK orbit of standard components
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GHC0.125-01M

GHC0.125-01M

GHC0.25-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-02M

GHC01-01M

GHC01-01M

GHC01-02M

GHC02-02M

GHC02-02M

GHC0.125-01M

GHC0.125-01M

GHC0.25-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-02M

GHC01-01M

GHC01-02M

GHC02-02M

型号

Model

Model

载重量

Capacity

（KG）

起升速度

Hoisting speed

( m/min）

电机功率

Motor power

( Kw）

电机转速

Motor rorate

( r/min )

工作电压

Working voltage

(V)

控制电压

Control voltage

（V）

工作级别

Duty class

( FEM/ISO）

L1

L1



GHC系列欧式电动环链葫芦可方便的安装到

KBK标准组件的轨道上。

GHC european electric chain hoist can be installed to the

KBK orbit of standard components
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GHC0.125-01ML

GHC0.125-01ML

GHC0.25-01ML

GHC0.5-01ML

GHC0.5-01ML

GHC0.5-02ML

GHC01-01ML

GHC01-02ML

GHC02-02ML

GHC0.125-01ML

GHC0.125-01ML

GHC0.25-01ML

GHC0.5-01ML

GHC0.5-02ML

GHC01-01ML

GHC01-02ML

GHC02-02ML

型号

Model

Model

载重量

Capacity

（KG）

起升速度

Hoisting speed

( m/min）

电机功率

Motor power

( Kw）

电机转速

Motor rorate

( r/min )

工作电压

Working voltage

(V)

控制电压

Control voltage

（V）

工作级别

Duty class

( FEM/ISO）



GHC系列欧式电动环链葫芦可方便的安装到

KBK标准组件的轨道上。

GHC european electric chain hoist can be installed to the

KBK orbit of standard components

11 12

GHC0.125-01M

GHC0.125-01M

GHC0.25-01M

GHC0.5-01MM

GHC0.5-01MM

GHC0.5-02MM

GHC01-01M

GHC01-01M

GHC01-02M

GHC02-02M

GHC02-02M

GHC0.125-01M

GHC0.125-01M

GHC0.25-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-01M

GHC0.5-02M

GHC01-01M

GHC01-02M

GHC02-02M

型号

Model

Model

载重量

Capacity

（KG）

起升速度

Hoisting speed

( m/min）

电机功率

Motor power

( Kw）

电机转速

Motor rorate

( r/min )

工作电压

Working voltage

(V)

控制电压

Control voltage

（V）

工作级别

Duty class

( FEM/ISO）

L

C1
C



GHC系列欧式电动环链葫芦可方便的安装到

KBK标准组件的轨道上。

GHC european electric chain hoist can be installed to the

KBK orbit of standard components
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GHC0.125-01MD

GHC0.25-01MD

GHC0.5-01MD

GHC0.5-02MD

GHC01-02MD

GHC0.125-01MD

GHC0.25-01MD

GHC0.5-01MD

GHC0.5-02MD

GHC01-02MD

型号

Model

Model

载重量

Capacity

（KG）

起升速度

Hoisting speed

( m/min）

电机功率

Motor power

( Kw）

电机转速

Motor rorate

( r/min )

工作电压

Working voltage

(V)

控制电压

Control voltage

（V）

工作级别

Duty class

( FEM/ISO）

Can be 

Customized 

design

可按客户要求定制 

H
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GHC0.125-01MH

GHC0.125-01MH

GHC0.25-01MH

GHC0.5-01MH

GHC01-01MH

GHC0.125-01MH

GHC0.125-01MH

GHC0.25-01MH

GHC0.5-01MH

GHC01-01MH

型号

Model

Model

载重量

Capacity

（KG）

起升速度

Hoisting speed

( m/min）

电机功率

Motor power

( Kw）

电机转速

Motor rorate

( r/min )

工作电压

Working voltage

(V)

控制电压

Control voltage

（V）

工作级别

Duty class

( FEM/ISO）

Hook 

250kg

Rotation hook 

250kg

Open hook 

150kg

Lifting belt

150kg

GHC手控电动葫芦单手即可快速、安全地吊运负载。新型GHC-pro是建立在

GHC-pro环链电动葫芦和GHC控制单元的基础之上，GHC控制单元被用螺旋电

缆连接到GHC-Pro。由于控制单元与吊具的刚性连接使操作人员只需单手(左手

或右手)操作葫芦，引导负载。

快速更换偶合器实现了各种吊具的轻松更换。所有手动电动葫芦的吊具都配有

一个带防扭保险的偶合器插销，可卡进快速更换偶合器中。通过提起脱销装

置，可以轻松地将其断开。手控电动葫芦适用于KBK型钢和I型钢，这令他们能

灵活用于工作和生产流程中。

PGS Parallel Clamps

Capacity 125 kg

Telescopic tong - used to 

grasp Square objects 

Capacity 125 kg

Telescopic tong - used to 

grasp Circular objects 

Capacity 125 kg

Hook adapter 

Max. capacity 250 kg

Hook adapter 

combined with 

PGS axial clamp

The manual electric hoist can quickly and safely lift the load with just one hand. The 
new GHC-Pro is based on the GHC-Pro chain electric hoist and the GHC control unit. 
The GHC control unit is connected to the GHC-Pro via a spiral cable. Due to the rigid 
connection between the control unit and the hoist, the operator only needs to operate 
the hoist with one hand (left or right hand) to guide the load. 
The quick coupling system enables the easy replacement of various hoisting devices. 
All manual and electric hoists are equipped with a coupling plug with a torsion 
prevention device, which can be inserted into the quick coupling. By lifting the 
disengaging device, it can be easily disconnected. The hand-controlled electric hoist is 
suitable for KBK type steel and section steel, which enables them to be flexibly applied 
in the work and production processes. 

环链电动葫芦结合各种经过证实的吊具能够最佳地、灵活地以满足您的需求。

这些附件包括标准的负载吊钩和各种缩放吊钳，以及平行夹钳系统，例如用于

汽车工业的KLT集装箱。GHC-Pro手控电动葫芦可与专门开发的吊具一起使

用。

通点偶合器插销可用于连接专门根据客户要求而设计的吊具，它配有一个

M12的内螺丝，用于连接专用的吊具。手控吊具可通过适配器与GHC-Pro环链

电动葫芦连接。这种新型环链电动葫芦的灵活性大大提高了工厂的载荷吊运效

率。

The ring chain electric hoist, combined with various proven lifting accessories, can best 
and flexibly meet your needs. These accessories include standard load hooks and 
various telescopic clamps, as well as parallel clamp systems, such as the KLT container 
used in the automotive industry. The GHC-Pro manual electric hoist can be used with 
specially developed lifting accessories. 
The universal coupling pin can be used to connect the lifting devices specially 
designed according to customer requirements. It is equipped with an M12 internal 
screw for connecting the dedicated lifting devices. The manual lifting device can be 
connected to the GHC-Pro chain electric hoist through an adapter. The flexibility of this 
new type of chain electric hoist has significantly improved the loading and unloading 
efficiency of the factory.

Safe, fast and user-friendly one-handed operation design 

Flexible for various tasks 
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直观负载搬运从未如此简单、高效:作为我们GHC系列的重要组成产品，

巨智飞科环链电动平衡吊带有平衡功能，可轻松引导和精确定位负载。

巨智飞科环链电动平衡吊钩包括多种规格，负载能力高达500kg。它们

与我们有着广泛应用的KBK轻型起重机完美结合。

巨智飞科环链电动平衡吊可以在KBK轨道上轻松运行。

应用包括:单梁悬挂式起重机、悬挂式单轨系统或悬臂起重机。

Higher utilization leads to greater efficiency and benefits. 

Intuitive load handling has never been so simple and efficient: As an 

important component of our series, the GREATHOIST chain electric 

balancing hoist has balancing functionality, enabling it to smoothly guide 

and precisely position the load. 

The GREARTHOIST Chain Electric Balancing Hook comes in various sizes 

and has a load capacity of up to 500kg. It is perfectly compatible with our 

widely used KBK Light-duty Cranes.

The GREATHOIST Chain Electric Balancing Hoist can operate smoothly on 

the KBK track. Its applications include: single-girder suspended cranes, 

suspended single-track systems or cantilever cranes.

*运行限位开关(上/下)

*运行时间计数器

*得益于运行数据界面(IDAPSY)，安装

更透明

*Handle sensing controls the lifting and lowering of the load  

  through hand movement. 
*Flexible control of the load 
*Chain tensioning function 
*Prevent sudden load grabbing 
*Suppressing load vibration 
*Continuous load monitoring

*”即插即用“插拔式电气连接

Characteristic: 
*Operating limit switch (up/down) 
*Running time counter
 *Thanks to the operation data interface (IDAPSY), the installation process 
becomes more transparent. 

Installation is convenient: 
*Plug-and-play plug-and-connect electrical connection

*手柄感应手部控制负载的起升和下降

*灵活操控负载

*链条张紧功能

*防止突然抓取负载

*抑制负载晃动

*持续载荷监控

Higher utilization leads to greater efficiency and benefits. 

Strong security and reliability. 

Core functions of our hoist: 

*再生制动，减少制动器磨损

*刹车无需补偿调整

*在传动机构的布局中，制动器布置在滑动离合器之前(杜绝负载下滑现

象)

*发生故障时自动制动

*通过速度监控自动切断滑动离合器(无溜钩现象 )

*减速箱、摩擦离合器和制动器 免维护

*安全相关功能满足EN ISO13849-1标准的性能等级C级和2类

-Regenerative braking reduces the wear of the brakes. 

-Brake does not require compensation adjustment 

-In the layout of the transmission mechanism, the brake is placed 

before the sliding clutch (to prevent the load from sliding down) 

-Automatic braking in case of failure 

-The sliding clutch is automatically disconnected through speed 

monitoring (without any slipping phenomenon) 

-The reduction gearbox, friction clutch and brake are maintenance-

free. 

-The safety-related functions meet the performance level of the EN 

ISO 13849-1 standard. Class C and Class 2

Strong security and reliability 

"The handle control mode" enables the user to easily control the 

load by using the D-Grip servo control handle. 

Grasping control 

Switch to the "load positioning mode", and the operator only needs to hold the 

load with their hand and exert gentle force to directly pull the load. 

Load positioning 

Suppress any load oscillation and uncontrolled movement, ensuring that the 

assembly operation is extremely safe and precise. 

Assembly mode 

Upgradable and pre-tensioned lifting equipment. 

The unloading process will not cause the hook to suddenly drop or rise. 

Protect the fixtures and equipment. 

The balancer will only lift when the preset force is reached.

Load grasping mode 

GHC



欧式电动环链葫芦销售手册 European electric chain hoist sales manual
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起重量
Capaticy

最大起升速度
Max.Hoisting speed

标准起升高度
Hoisting height

链条规格
Chain spec

工作级别
Duty class

电源电压
Power voltage

频率
Hertz

控制电压
Control voltage

功率
Motor power

防护等级
Protection class

绝缘等级
insulation grade

工作温度范围
Working temp

~ ~ ~ ~

GHC-0.5

GHC-01

GHC-02

Capacity（kg）

Capacity（kg）

GHC-0.5

GHC-01

GHC-02
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